
 

 
Generalforsamling - Kjellerup Borgernes By 

20. marts 205 
kl. 19-21 

 
 
Referat 
 

1. Valg af stemmetællere 
Generalforsamlingen godkender, at stemmetællere vælges, hvis det bliver 

nødvendigt 

 

2. Valg af dirigent og referent 
Lars Daugaard valgt som dirigent 

Louise Krogh Balle valgt som referent  

 

3. Formandens beretning 
● Bestyrelsen har i sidste periode bestået af Ane Vielandt, Hans-Jørgen 

Hørning, Lars Thomsen, Svend Thue Damgaard, Claus Jensen, Morten Gade 

og Janich Krogh 

● Status på de 4 udvalg og hvad 2025 bringer: 

○ Borgerforening:  

■ Der arrangeres mange arrangementer i samarbejde med andre 

aktører i byen. Bl.a. fastelavn. foredrag Bent Hansen, byfest, Skt 

hans, halloween, høstfest, juleløb mv.  

■ Borgerforeningen fokuserer også på at skabe et frivilligt netværk 

på tværs af aktører i hele byen.  

■ Der er nu 12-14 personer i Borgerforeningen, som alle vil 

bidrage til at lave arrangementer. 

■ I 2025 kommer der Roadtrip for nytilflyttere og folk der overvejer 

at flytte til byen. 

○ Sport og fritid: 

■ Der har været opstartsmøde for at finde ud af hvad netværket 

skal bidrage med. Det er endt med at være et netværk for 
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foreningsformænd, hvor der skal laves fælles projekter og 

arrangementer. Det skal vokse i 2025. 

○ Branding: 

■ Louise Krogh Balle og Katrine Jespersen var ansat af Kjellerup 

Borgernes By til at varetage brandingarbejde af Kjellerup 

sammenlagt 20 timer ugentligt i 2024. Fra 2025 er dette 

reduceret til 8 timer ugentlig som varetages af Louise Krogh 

Balle. 

■ I 2024 blev der brugt meget tid på at få relanceret Kjellerup.dk 

med en aktivitetskalender. Hjemmesiden har også en oversigt 

over byens fritidsaktiviteter, butikker mv. Der er koblet sociale 

medier og nyhedsbrev til denne indsats. 

■ Vi har husstandsomdelt en flyer for Kjellerup.dk. 

■ På Brugsens skærme vises der også et månedsoverblik over 

arrangementerne i byen.  

■ Der er lavet et Kjellerup magasin der samler en masse 

informationer om byen. Denne er tilgængelig online, men også 

hos ejendomsmæglere, cafeer mv. 

○ Udvikling og erhverv: 

■ Udvalget arbejder med udvikling af byen og egnen. Der er bl.a. 

fokus på lokalplaner, nybyggeri mv.  

■ Der er etableret erhvervsnetværk (mindre virksomheder) og 

direktørnetværk (store virksomheder) for at fremme denne 

udvikling. Der afholdes 4 møder om året i hvert netværk, samt et 

fællesmøde. 

■ I 2025 afholdes der to offentlige politiske debatmøder. 

 

4. Regnskabsaflæggelse 
Indtægter på ca. 340.000 kr. i 2024, udgifter på 497.000 kr. i 2024. Årets 

resultat er dermed -157.283 kr., hvilket er ifølge planen, da der var 

budgetteret med et underskud på -185.000 . Aktiver i 2024 på ca. 358.000. 

Regnskabet er godkendt af foreningens to revisorer. 
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5. Behandling af indkomne forslag 
Ingen forslag 

 

6. Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår fastholdelse af kontingent på 100 kr. Dette er godkendt. 

 

7. Godkendelse af budget 
Forventet indtægter på 252.500 kr. Forventet udgifter på 293.500 kr. Årets 

resultat -41.000 kr.  

Budgettet er godkendt 

 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer og to suppleanter 
Ane Vielandt udtræder af bestyrelsen. Tak for indsatsen. 

Lars Thomsen og Claus Jensen genvælges til bestyrelsen.  

Rasmus Nielsen indtræder i bestyrelsen. 

Den nye bestyrelse består af Hans-Jørgen Hørning, Svend Thue Damgaard, 

Lars Thomsen, Claus Jensen, Morten Gade, Janich Krogh og Rasmus 

Nielsen  

Suppleanter: Jonas Campau og Criseida Diaz 

 

9. Valg af 2 revisorer og evt. en revisorsuppleant 
Torben Hvid og Inge Lyngsø genvælges som revisorer 

Ingen revisorsuppleant 

 

10. Eventuelt 
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Dirigentens underskrift 

 

 

 

Referentens underskrift 
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